The Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades

The Military Wing of the Islamic Resistance Movement

Hamas - Palestine



The Operation at the Hebrew University in Jerusalem is a Small Step towards Settling the Score

The Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades announce their responsibility for blowing up the explosive device at the Hebrew University in Jerusalem as a revenge for the blood of the children and the bodies of the martyrs, who were murdered by the gang of the criminal Sharon.

To the usurpers across our blessed land,

Our initial response to the massacre in Gaza is but a small step towards settling the score. We will take many such steps, which will cause harm to all your institutions with no exception. We send this as a plain and clear message to the wiser people among you - hasten and leave our land or choose to die under it and to prepare many body-bags for our coming retaliation. The criminal Sharon and his myrmidons will be held responsible for the results to come.

To our people, families of the massacred children,

To you we say: in order to reassure you, extinguish the fire of your grief and pain and pay them back twofold and even more - the settlement of the score with our enemy has begun. Your Brigades have begun to strike everywhere and to turn the usurpers' lives into a living hell. Do not be concerned; make your faith in Allah strong, for He is our protector.

To the sheikh of those who resist, sheikh of the martyrs,

O our brother, our senior, our commander, our martyr - Salah Shehade: sleep peacefully, for we – your sons – have begun executing your will as you wrote it, in which you ordered us to fear Allah and to make Jihad on His behalf, and to make Palestine our top priority as well as our sons', until the Azan [call to prayer in Islam] is heard on the shores of Jaffa, Haifa and Ashkelon... Our promise to you is that we

will avenge every drop of blood that was spilled, and we will watch Sharon and his minions, who did not fear us.

Allah is the greatest and to him is the praise.

Truly the Jihad is victory or martyrdom

The Martyr Izz al-Din al-Qassam Brigades

Palestine 7/31/2002

laz el-Deen el-Quann Marty Phalanses (IDQMP) Military Wing of Hamas Movement



ركاناتب الشهيط عرّالهين القصام البناع المسكري لجرحكة الآناوث الإسلامية حماس فلسطين

عملية الجامعة العبرية في القدس جزء يسير من تصفية الحساب

تعلن كتائب الشهيد عز الدين القسام مسؤوليتها عن تفجير العبوة الناسفة ، الذي حدث في الجامعة العبرية في القدس ..ثأرا لدماء الاطفال واشلاء الشهداء التي اريقت من قبل عصابة المحرم شارون ..

ايها المعتصبون في كل ارضنا المباركة ..

ان ردنا الاوكي على بحزرة عزة هو حزء يسير من تصفية الحساب التي ستطول والتي ستنال من كل موسساتكم بلا استثناء .. واننا نوحهها رسالة صريحة وواضحة للعقلاء منكم ان سارعو بالرحيل عن ارضنا او اختاروا الموت تحتها وجهزوا عشرات الاكياس السوداء تمهيدا لردنا القادم .. وليتحمل نتيجة ذلك المحرم شارون وزبانيته ..

اما اهلنا .. اهالي الاطفال المذبوحين ..

فنقول .. لقد بدات تصفية الحساب مع عدونا لنروي ظماكم .. ونطفىء نار حسرتكم والمكم .. ونرد الصاع صاعين بل اكثر .. لقد بدأت كتائبكم بالضرب في كل مكان .. وتحويل حياة للغتصبين الى حهنم حقيقية .. فلا تجزعوا .. واحعلوا ثقتكم بالله عالية فهو ناصرنا ..

اما لت ياشيخ المقاومين .. وشيخ الشهداء ..

يا اخانا وكبيرنا وقائدنا وشهيدنا القائد صلاح شحادة .. فنم قرير العين فها نحن ابناؤك قد بدأنا في تنفيذ وصيتك التي كتبت والتي توصينا فيها بتقوى الله والجهاد في سبيله وان نجعل فلسطين امانة في اعناقنا واعناقى ابنائنا الى ان يصدح الاذان في شواطىء يافا وحيفا وعسقلان .. وعهدا لك ان نثأر لكل قطرة دم سالت ونري شارون وزمرته ما كانوا منا يخافون ..

والله اكبر وله الحمد وانه لجهاد نصر او اسشتهاد

كتالب الشهيد عز الدبن القسام فلسطين ٢٠٠٢/٧/٣١ م